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Hei 
Her har Meland kommune en utfordring på lik linje med så si alle landets kommuner. Det er vel ikke 
mange kommuner igjen som ikke disponerer en kunskgressbane?? En viktig jobb, som krever 
kunnskap, klokskap og ikke minst litt dristighet med tanke på å komme frem til gode fremtidsrettede 
løsninger. Ingen er tjent med at gummigranulat forsvinner fra fotballanlegg og ut i naturen. 
 
 
Idrettsrådet har diskutert denne saken og kommet frem til at to personer fra Idrettsrådet bør delta i 
denne prosessen: 
 

1)      Anders Olav Dale som representerer både NHIL som leder og Idrettsrådet som Nestleder 
2)      Bjørn Tore Hesjedal som representerer Idrettsrådet 

 
Når det gjelder dato for oppstartsmøte vil Idrettsrådet foreslå følgende dager: 
 

-          Mandag 27 november kl 18 – 21 
-          Mandag 4.desember kl 18 – 21 
-          Tirsdag 5.desember kl 18 – 21 

 
Om noen av datoene skulle passe for de andre som bør inngå i gruppen, er det glimrende. 
 
Med sportslig hilsen 
BT Hesjedal, leder Meland Idrettsråd 
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